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Viadal bajnokok 2009.

Az új év mindig új versenynap
tárral kezdődik számunkra.
2009.január  9-én, 10-én
Ausztriában, a Kreischberg lej
tőin mérte össze tudását, fel
készültségét a magyar sízők 
elittjével kis versenyzőcsapa
tunk. A K2 Kupa, az Opel-di- 
Fer és a Volvo Kupa versenyek
re került sor.

A következő hétvégén végre 
Magyarországon versenyezhettek 
tanítványaink. A Magyar 
Kupasorozat keretében 2009. 
január 16-án a Mátra Kupát ren
dezték meg, majd 17-én a Nordika 
Kupát Eplényben.

A rajthoz állt viadalos ver
senyzők számos győzelmet arat
tak: 9 aranyat, 12 ezüstöt, 9 

bronzot sikerült begyűjtenünk a 
két hétvégén. Versenyzőink: 
Andrássy Gábor, Gulácsi Orsolya 
és Máté, Hellner Donáta és 
Johanna, Huszár Dóra, Eszter, 
Bence, Rábay Kristóf, Sáfrány 
Sára, Simor Dániel, Szabados 
Márton, Trauttwein Klaudia és 
Richard.

A legeredményesebb verseny
ző Hellner Donáta lett, aki négy 
arany érmet nyert. Simor Dániel 
két arany és egy ezüst éremmel 
büszkélkedhet. Dicséret illeti a 
csapat minden tagját a remek 
helytállásért.

Bővelkedett tehát eddig az új 
év sikerekben, örömünket szíve
sen megosztjuk a kedves olvasók
kal.

Viadal SE vezetősége

Miről beszél a Város?

Mégegyszer a 2008. évi közmeghallgatásról
Törvényi előírás alapján min
den Önkormányzat évente egy 
alkalommal köteles közmeg
hallgatást tartani, ahol a helyi 
lakosok közvetlenül elmond
hatják véleményüket, feltehe
tik kérdéseiket a Város vezeté
sével, működtetésével, közéle
tével kapcsolatban.

A közvetlen demokrácia egyik 
legfontosabb eszköze ez, ahol 
szemtől-szembe el lehet mondani 
a Város Önkormányzatáról, 
Képviselő-testületéről, Hivataláról 
kialakult véleményt.

Sajnos kevés állampolgár élt 
ezzel a lehetőséggel 2008. nov. 
25-én, a 13700 fős Budakesziről 

megközelítőleg 40 lakos volt kíván
csi a munkánkra. Igaz, hogy a jelen
lévő állampolgárok nagyon határo
zottan, többnyire építő szándékkal 
mondták el sokszor nem éppen 
pozitív véleményüket. Ezúton is 
köszönöm Nekik hogy eljöttek, 
személyesen megtapasztalták a 
Képviselő-testület munkáját és 
nem csak egyes képviselők érdekeit 
kiszolgáló, bántó szándékú, a meg
osztottságot erősítő írásokból érte
sültek Budakeszi Önkormány
zatának tevékenységéről.

Kérem Önöket, hogy idén 
vegyenek igénybe minden lehető
séget és közvetlenül is lépjenek 
kapcsolatba önkormányzati kép
viselőjükkel, akár félfogadások, 

akár a közmeghallgatás során. 
Nagy szükség van minderre, 
hiszen például a 2008-as köz
meghallgatás folytatásaként több 
írásos és szóbeli megkeresést is 
kaptam, olyan gondokkal, megol
dandó feladatokkal, amelyekre 
ezek a bejelentések irányították 
rá a figyelmemet.

Kívánom mindannyiunknak 
az Új Évre, hogy a Képviselő
testület az új önkormányzati 
választásokig hátralévő 21 hónap
jában együttműködve, tényleges, 
kézzel fogható eredményeket fel
mutatva működjön, de ehhez 
elengedhetetlen a választópolgá
rokkal való közvetlen kapcsolat
tartás, kommunikáció is.
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